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Abstract (en)
The oven has a cooking chamber (3) closed by a mobile oven door (8). Front surfaces (5, 11) of the oven door are formed as a glass plate, where
the front surfaces include a flow channel (6) for forced-payment of heated and/or polluted operating air from the oven. Air flow guiding elements (15)
e.g. covering elements, are provided in the flow channel to reduce contact between the front surfaces and the operating air that exhausts from the
flow channel. The air flow guiding elements are arranged on the oven door and at a stationary housing (1). The covering element is made of two
differential materials selected from plastic and metal.

Abstract (de)
Der Backofen ist versehen mit einem durch eine Ofentür (8) verschließbaren Garraum (3) sowie mit einer insbesondere oberhalb der bevorzugt
als Glasplatte (10) ausgebildeten Frontfläche (11) der Ofentür (8) und/oder weiterer Frontflächen (5) vorhandenen Strömungskanal (6) für die
erzwungene Abführung von erwärmter Betriebsluft aus dem Backofen. Um eine unzulässig hohe Erwärmung der frontseitigen Glasplatte (10) bzw.
deren Frontfläche (11) zu verhindern, sind im Strömungskanal (6) Strömungsleitelemente (15/16) vorgesehen, die einen Kontakt zwischen der
mindestens einen angrenzenden Frontfläche (11) und der aus dem Strömungskanal (6) ausströmenden Betriebsluft zu verhindern.
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